

(12) International Application Status Report

Received at International Bureau: 14 October 2019 (14.10.2019)

Information valid as of: 06 May 2020 (06.05.2020)

Report generated on: 23 September 2020 (23.09.2020)

(10) Publication number:

WO2020/111489

(43) Publication date:

04 June 2020 (04.06.2020)

(26) Publication language:

Korean (KO)

(21) Application Number:

PCT/KR2019/012737

(22) Filing Date:

30 September 2019 (30.09.2019)

(25) Filing language:

Korean (KO)

(31) Priority number(s):

10-2018-0151722 (KR)

(31) Priority date(s):

30 November 2018 (30.11.2018)

(31) Priority status:

Priority document received (in compliance with PCT Rule 17.1)

(51) International Patent Classification:

G06F 17/27 (2006.01); G06F 17/24 (2006.01)

(71) Applicant(s):

KOREA ADVANCED INSTITUTE OF SCIENCE AND TECHNOLOGY [KR/KR]; 291, Daehak-ro Yuseong-Gu Daejeon 34141 (KR) (for all designated states)

(72) Inventor(s):

PARK, Jong Cheol; 291, Daehak-ro Yuseong-Gu Daejeon 34141 (KR)

YANG, Wonsuk; 291, Daehak-ro Yuseong-Gu Daejeon 34141 (KR)

KIM, Jung-Ho; 291, Daehak-ro Yuseong-Gu Daejeon 34141 (KR)

(74) Agent(s):

KIM, Jeong Hoon; P&T Intellectual Property Law Firm, 2nd Fl., Samsung Bldg., 14, Seolleung-ro 125-gil Gangnam-Gu Seoul 06099 (KR)

(54) Title (EN): METHOD AND SYSTEM FOR ENHANCING DOCUMENT RELIABILITY TO ENABLE GIVEN DOCUMENT TO RECEIVE HIGHER RELIABILITY FROM READER

(54) Title (FR): PROCÉDÉ ET SYSTÈME D'AMÉLIORATION DE LA FIABILITÉ D'UN DOCUMENT POUR PERMETTRE À UN DOCUMENT DONNÉ DE RECEVOIR D'UN LECTEUR UNE FIABILITÉ SUPÉRIEURE

(54) Title (KO): 주어진 문서가 독자에게 보다 높은 신뢰를 받을 수 있도록 하는 문서 신뢰도 증강 방법 및 그 시스템

(57) Abstract:

(EN): Disclosed is a method and system for enhancing document reliability to enable a given document to receive higher reliability from a reader. A method for enhancing document reliability according to an embodiment of the present invention comprises the steps of: when a document is input by a user, generating a correction candidate group for each sentence of the input document; predicting a reliability distribution for each of the generated correction candidate group and the input document; and enhancing reliability of the input document via a plurality of enhancement schemes based on a standard deviation and an average of the predicted reliability distribution.

(FR): L'invention concerne un procédé et un système d'amélioration de la fiabilité d'un document pour permettre à un document donné de recevoir d'un lecteur une fiabilité supérieure. Un procédé d'amélioration de la fiabilité d'un document selon un mode de réalisation de la présente invention comprend les étapes consistant : lorsqu'un document est entré par un utilisateur, à générer un groupe candidat de correction destiné à chaque phrase du document d'entrée ; à prédire une distribution de fiabilité de chacun du groupe candidat de correction généré et du document d'entrée ; et à améliorer la fiabilité du document d'entrée par l'intermédiaire d'une pluralité de schémas d'amélioration sur la base d'un écart type et d'une moyenne de la distribution de fiabilité prédite.

(KO): 주어진 문서가 독자에게 보다 높은 신뢰를 받을 수 있도록 하는 문서 신뢰도 증강 방법 및 그 시스템이 개시된다. 본 발명의 일 실시예에 따른 문서 신뢰도 증강 방법은 사용자로부터 문서가 입력되면 상기 입력된 문서의 각 문장에 대한 검색 후보군을 생성하는 단계; 상기 입력된 문서와 상기 생성된 검색 후보군 각각에 대한 신뢰도 분포를 예측하는 단계; 및 상기 예측된 신뢰도 분포의 평균과 표준편차에 기반한 복수 증강 방식을 통해 상기 입력된 문서에 대한 신뢰도 증강을 수행하는 단계를 포함한다.

International search report:

Received at International Bureau: 07 January 2020 (07.01.2020) [KR]

International Report on Patentability (IPRP) Chapter II of the PCT:

Not available

(81) Designated States:

AE, AG, AL, AM, AO, AT, AU, AZ, BA, BB, BG, BH, BN, BR, BW, BY, BZ, CA, CH, CL, CN, CO, CR, CU, CZ, DE, DJ, DK, DM, DO, DZ, EC, EE, EG, ES, FI, GB, GD, GE, GH, GM, GT, HN, HR, HU, ID, IL, IN, IR, IS, JO, JP, KE, KG, KH, KN, KP, KW, KZ, LA, LC, LK, LR, LS, LU, LY, MA, MD, ME, MG, MK, MN, MW, MX, MY, MZ, NA, NG, NI, NO, NZ, OM, PA, PE, PG, PH, PL, PT, QA, RO, RS, RU, RW, SA, SC, SD, SE, SG, SK, SL, SM, ST, SV, SY, TH, TJ, TM, TN, TR, TT, TZ, UA, UG, US, UZ, VC, VN, ZA, ZM, ZW

European Patent Office (EPO) : AL, AT, BE, BG, CH, CY, CZ, DE, DK, EE, ES, FI, FR, GB, GR, HR, HU, IE, IS, IT, LT, LU, LV, MC, MK, MT, NL, NO, PL, PT, RO, RS, SE, SI, SK, SM, TR

African Intellectual Property Organization (OAPI) : BF, BJ, CF, CG, CI, CM, GA, GN, GQ, GW, KM, ML, MR, NE, SN, TD, TG

African Regional Intellectual Property Organization (ARIPO) : BW, GH, GM, KE, LR, LS, MW, MZ, NA, RW, SD, SL, ST, SZ, TZ, UG, ZM, ZW

Eurasian Patent Organization (EAPO) : AM, AZ, BY, KG, KZ, RU, TJ, TM